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INTERPETAOA

W imieniu mieszkaricow:

1. Irroszg o uloienie kostki brukowej na uricv obroilcdw wisry 1920r. obecny
stan nawierzchnirtrudnia mieszkalrcom doiazd do swoich cjorndw.
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